



致 2020 国际电子电路（上海）展览会展商的函

尊敬的展商：

根据新型冠状病毒感染的肺炎疫情控制需要，上海已启动重大突发公共卫生事件一级响应机制。根据《中共上海市委上海市人民政府关于进一步加强我市新型冠状病毒感染的肺炎疫情防控工作的通知》要求，尽量减少人群集聚活动，取消各类大型公共活动。

为切实保障广大展商和观众的身体健康与安全，中国电子电路行业协会和香港线路板协会、上海颖展展览服务有限公司于 2020 年 1 月 30 日联合发了展会延期通知。

现经与国家会展中心（上海）协商，**2020 年国际电子电路（上海）展览会将暂定于 2020 年 6 月 22-24 日在国家会展中心（上海）举行**，我们原定的场馆和展位都不变，“展商选定”的展位不变，敬请各位展商放心。

我们将继续与政府相关部门保持密切沟通，持续关注疫情后续发展。因展会延期给您带来的不便，我们再次深表歉意！希望您做好展会相关信息的更新和调整。

我们非常有信心在疫情结束后，为展商和观众带来一场更有影响力的行业盛会。为此，我们将竭诚为展商和观众做好后续服务。如您在此期间还有其他疑问或需更多协助，可与我们直接联系。

衷心感谢您的理解和多年来对展会一如既往的支持！



上海颖展展览服务有限公司
2020 年 2 月 18 日



Letter to exhibitors of the International Electronic Circuits Exhibition (Shanghai) 2020

Dear Exhibitors and Prospective Visitors:

To prevent the spread of pneumonia epidemic of new coronavirus infection in Wuhan, Hubei and other areas, Shanghai has scaled up the response to major public health emergencies to Level 1. According to the "Notice on further strengthening the prevention and control of pneumonia caused by new coronavirus infection in Shanghai" released by Shanghai Municipal Committee of the Communist Party of China and Shanghai Municipal People's Government, crowd gatherings shall be minimised, and large-scale public activities shall be cancelled. To protect the health and safety of our exhibitors and visitors, China Printed Circuits Association (CPCA), Hong Kong Printed Circuits Association (HKPCA) and Shanghai YingZhan Exhibition Service Co., Ltd has issued exhibition postponement notice on JAN 30 2020.

After the negotiation with the National Exhibition and Convention Center (Shanghai), **the 2020 International Electronic Circuits Exhibition (Shanghai) will be held in the National Exhibition and Convention Center (Shanghai) from June 22 to 24, 2020.** Please be assured that the original venues and the pre-selected booths are unchanged.

We will keep monitoring the epidemic situation of infection while continuing the communication and consultation with the relevant departments and keep you informed. We apologise again for the inconvenience caused by the delay in the exhibition! We wish you can make appropriate updates and adjustments successfully.

We are very confident to bring a more important industry event to exhibitors and visitors after the outbreak. Therefore, we will do our best to provide follow-up services for exhibitors and visitors. If you have other questions or need more assistance during this period, please contact us directly.

Thank you for your understanding and support for the exhibition over the years!

Shanghai YingZhan Exhibition Service Co., Ltd.

FEB 18 2020